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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2009. november  25-én. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak: Kochnyák Sándor, Makovics Zoltán, Mészáros János, Nagy Péter, Tordáné 

Petrik Etelka, Vöröskői István képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszöntöm a megjelent Hölgyeket, Urakat, képviselőket, 

intézményvezetőinket, bizottsági tagot, Jegyző asszonyt. 

Megállapítom, hogy a megválasztott képviselők száma 10 fő, jelen van 7 fő, az ülés 

határozatképes. 

A napirendi pontok: 

1. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

2. A 2010. évi költségvetési koncepció 

3. Költségvetés módosítása  

4. Beszámoló az I-III. évi gazdálkodásról 

5. Közüzemi díjak  

6. 2010. évi belső ellenőrzési terv és 

7.  Egyebek 

Kérdezem a képviselőtársaimat, hogy van-e valakinek kiegészíteni, javaslat? Amennyiben 

nincs, szavazásra bocsátom.  

Aki egyet ért a felsorolt napirenddel, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! 

Tartózkodott? Ellene? Megállapítom, hogy a testület 7 igen szavazattal elfogadta a napirendet.  

 

1. Napirendi pint 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

Gaál Lajos: Az írásos anyagot megkapták a képviselők. 

Mészáros János: Az EON-nak a leírtak szerinti állásfoglalása nem sérti a gazdasági erővel 

való visszaélést a mai piaci világban? Azt, hogy ő ezen felül még feltételekhez kösse azt, 

hogy újabb szolgáltatásokat ki végezhet el, azt hiszem, hogy ezt nem teheti meg.  

Gaál Lajos: Nem úgy jelöli ki, hogy kivel köthetek szerződést, hanem olyan paramétereket 

visz bele, ami az ő holdudvarába tartozó cégekre vonatkozik. Van-e még valakinek ezzel 

kapcsolatban kérdése? Amennyiben nincs szavazásra bocsátom. Aki a kiegészítéssel adott 

választ elfogadja a két ülés közötti időszakról szóló tájékoztatót, kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott?  

Megállapítom, hogy a testület 7 igen szavazattal a beszámolót elfogadta. 

 

2. Napirendi pont  

2010 évi költségvetési koncepció 
Gaál Lajos: A Pénzügyi Bizottság tárgyalt, én megkérem a Pénzügyi Bizottság tagját, hogy 

mondja el a bizottság véleményét. 

Makovics Zoltán: A forráshiány, ami a következő évben várható, az igényli azt, hogy 

változtassunk az eddigieken. Csökkenteni kell minden irányban a kiadásokat. A költségvetés 

megalkotásánál nagyon szigorúan számolni, főleg a dologi kiadásokon, mert a személyiken 

igazából nem nagyon lehet. Ami itt le van írva, ebben nagyjából össze lett foglalva, és ezt a 

Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja.  



 2 

Gaál Lajos: Kinek van a koncepcióhoz észrevétele? Amennyiben nincs szavazásra bocsátom. 

Aki az előterjesztett koncepciót a Pénzügyi Bizottság javaslatára elfogadja, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene? 

 Megállapítom, hogy a testület 7 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

  

Kesztölc község Képviselő-testületének 

109/2009.(XI. 25.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete a Kesztölc község 2010. évi költségvetési koncepcióját 

az előterjesztésbe foglaltaknak megfelelően elfogadja. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

3. Napirendi pont  

A 2009. évi költségvetés módosítása  

Makovics Zoltán: A Pénzügyi Bizottság ezt is tárgyalta. Ezek olyan keretszámok, amiket 

kénytelenek voltunk módosítani, tehát elfogadásra javasolja a Pénzügyi Bizottság a 

módosítást. 

Gaál Lajos: Van-e valakinek hozzáfűzni valója? Amennyiben nincs szavazásra bocsátom. 

Aki a Képviselőtestület költségvetés módisítását elfogadja, kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 7 igen szavazattal a következő rendeletmódosítást fogadta el:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének  12/2009. (XI.25.) számú rendelete 

az Önkormányzat 2009. évi költségvetéséről szóló a 6/2009.(V.27.) és a 11/2009.(IX.29.) 

rendeletekkel módosított 4/2009.(II.18.) számú rendeletének módosításáról 

 
4. Napirendi pont 

Beszámoló az I-III. negyedév gazdálkodásáról 

Makovics Zoltán: A beszámolóban szereplő adatokat végig vizsgálta a Pénzügyi Bizottság. 

Igazából minden olyan változás jelenik benne, amiről menet közben tudtunk is, tehát a 

Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a beszámolót.  

Gaál Lajos: Itt használnám ki az alkalmat, hogy megköszönjem a gazdasági főelőadónknak, 

a munkaidőn túli időt, amit itt tölt a hivatalban. Nagyon alaposan tájékoztat bennünket, a 

tervezésnél grafikonokkal, itt pedig a táblázatból tényleg világos mindenki előtt a tényleges 

felhasználás. Köszönjük!  

Van-e valakinek hozzáfűzni valója? Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom. Aki elfogadja 

az önkormányzat beszámolót az I-III. évi gazdálkodásáról kérem, kézfelemeléssel szavazzon!  

Megállapítom, hogy a testület 7 igen szavazattal az előterjesztést elfogadta. 

  

Kesztölc község Képviselő-testületének 

110/2009.(XI. 25.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete az önkormányzat I-III. évi gazdálkodásáról szóló 

beszámolót elfogadta. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos 
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5. Napirendi pont  

Közüzemi díjak  

Gaál Lajos: Az előző év tükrében kell vizsgálnunk a víz- és csatornaszolgáltatást, illetve a 

hulladékszállítást. A kiküldött anyag második oldalán nevesítve van, hogy a lakossági 2009. 

évi díj 365.- Ft, 2010. évre 375.- Ft-ra javasolja emelni a szolgáltató.  

Makovics Zoltán: Kettő kérdésem van: egyik csak egy általános és csak ebből a kalkulációra 

vonatkoztatva, hogy például személyi jellegűnek a bérjárulékánál nem terveznek változást, 

pedig elvileg, ha korretek, abból változásnak kellett volna lennie, csökkenésnek jelentkeznie 

kellett volna. Tehát innentől kezdve, ha ez nem került bele a tervbe, akkor kérdéses lehet, 

hogy a többi, ami megjelenik, az mennyire van jól megcsinálva. A másik, hogy az eddigi 

folyamatos növekedés után miért terveznek éves mennyiségi csökkenést, méghozzá 1000 m
3
-

rel. Miből kalkulálták ki, hogy a jövő évben 1000m
3
-rel kevesebb lesz. Mert, ha ez a 

csökkenés nem volna a tervben, akkor kiszámolva ugye, nem hogy emelni, még csökkenteni 

lehetne a csatornadíjat. Tehát nem tudom, hogy ezt mi indokolja, hogy ők ezt mivel 

indokolták, hogy 46 m
3
 , 47 m

3
, az idei évben 50 m

3
, és jövőre újra 49 m

3
-t terveznek, amit 

nem tudom, hogy mi alapján gondolták azt, hogy ez így fog változni.  

Vöröskői István: Ez csak egy műszaki paraméter tulajdonképpen. Itt az osztószám a lényeg, 

mert az 1 m
3
-re eső, nem mindegy, hogy 50-nel, vagy 49-cel osztok. Kiszámoltad, hogy 

mennyi lenne akkor az ár? 

Makovics Zoltán: Nagyjából 8.- Ft-ot jelentene.  

Vöröskői István: Mennyire fontos ezt nekünk a mai napon eldönteni, nem ér-e ez rá 

december 9-ig, és indokolják meg írásban, hogy miért számolnak ők a jövő évre 1000 m
3
-rel 

kevesebbet, és majd döntünk a következőn.  

Gaál Lajos: Amit láttunk, ezzel kapcsolatban mutattak egy grafikont, és érdekes módon, 

amióta a víz, az ivóvíz drágul, a lakossági ivóvíz felhasználás csökken.  

Vöröskői István: Ez elfogadható, csakhogy az idei évre tervezett az 47 volt, és már most a 

várhatót 50 m
3
-re prognosztizálja.  

Gaál Lajos: Jó, tehát akkor így továbbítom, hogy indokolja meg, hogy miért 49-cel 

számolnak.   

 

Hulladékszállítás.  

Gaál Lajos: Kiment a díjkalkuláció. Mindenki megkapta. Ez 7,6%-os emelkedést jelent. 

Vöröskői István: Igen hát látom, hogy nagyjából le van vezetve, csak azt nem értem itt is, 

hogy mi indokolja az infláció mértékét meghaladó mértékű emelést 

Gaál Lajos: Ha emlékeztek rá, tavalyelőtt térségi szinten is tárgyaltuk. Akkor az a kifogás 

merült fel, hogy egyszer egyenesbe kell hozni, azért volt az az emelés, és onnantól kezdődően 

inflációkövető lesz. Tehát akkor én már a kimondatlan javaslatot is megfogalmazom, hogy 

szintén egy indoklást kérünk, és a december 9-i testületi ülésre újra bevisszük ezt az anyagot. 

Aki egyetért azzal, hogy a két közüzemi díjat akkor a decemberi testületi ülésre napoljuk a 

vélemények ismeretében, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? 

Ellene?  

 

Megállapítom, hogy a testület 7 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

111/2009.(XI. 25.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete a csatornadíj és szemétszállítási díj meghatározásáról a 

következő testületi ülésen dönt. Megbízza a polgármestert, hogy a felmerült kérdésekre kérjen 

magyarázatot a szolgáltatóktól. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos 
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6. Napirendi pont 

 Belső ellenőrzési terv 

 

Gaál Lajos: Ez a hivatal munkájára vonatkozik.  Az anyag kiment, megkérdezem 

Jegyzőasszonyt, ki kívánja-e egészíteni? Nem. Van-e valakinek kérdése ehhez a tervhez? 

Észrevétel? Amennyiben nincs szavazásra bocsátom a dolgot.  

Aki a hivatal 2009 év belső ellenőrzési tervével egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! 

Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 7 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

112/2009.(XI. 25.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete az előterjesztésnek megfelelően elfogadja  a 2010. évi 

belsőellenőrzési tervet.  

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2010. január 1-től 

 

7. Napirendi pont 

Egyebek  

Gaál Lajos: Ma felhívott egy útépítési vállalkozó, és jelezte, hogy a beépítéssel együtt az 

árajánlatban megadott paraméterekkel vállal vasúti beton talpfákkal történő útjavítást. Két 

utca merült fel bennem. Az egyik a Malom-köz lejárata, a másik területünk az a 

Cseresznyéshát utcának a falu felöli része. Most csak azt kérem, hogy gondolkodjatok el rajta, 

hogy a következő évben, próbáljuk meg kisajtolni valahogy.  

Makovics Zoltán: Meg kellene fontolni, hogy mennyibe kerülne aszfaltozással. 

Mészáros János: Már csak az összehasonlításai alap miatt is kellene árajánlatot kérni, de 

olyan részletességgel, hogy adja meg a tükörnek a mélységét, az alapnak a vastagságát és a 

felhordott bitumennek a vastagságát is, és hogy milyen felületet képez ez, tehát hogy mekkora 

szemcseméretű benne az anyag.  

Gaál Lajos: Részletes árajánlatot fogok kérni 2-3 helyről legalább, és összevetjük őket.  

Mészáros János: Azt azért szerintem mindannyian elfogadjuk, hogy vannak bizonyos 

dőlésszögek, ahol már a kialakítása egyfajta pozitívumot ad az elbírálásnál, tehát egy sima 

felület, amit bitumennel vagy betonozással oldanak meg.  

Makovics Zoltán: A Pénzügyi Bizottságon is, meg máshol is beszélgettünk arról, hogy 

esetlegesen a kamerák kérdése a településen a közbiztonság javítása miatt. Ezt valami 

belátható költségből esetlegesen meg is lehetne valósítani. 

Gaál Lajos: Holnap tárgyalok a Miklóssal, tájékoztat bennünket, mert nem csak minket 

érdekel ez a kamerarendszer, hanem három település megint csak egyben gondolkodunk.  

Az ülésen több nem hangzott el, a polgármester az ülést bezárta. 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester        jegyző 

 

 


